
 
香港浸會大學饒宗頤國學院現正處於拓展期，有關學術活動及教研工作的開展，實有賴各界的鼎力襄助。 

The BUJAS is now at its initial stage of development, a phase that counts on major financial support from the community for its 

scholarly activities, teaching and research. 

香港浸會大學饒宗頤國學院發展委員會  

Development Committee of 

the HKBU Jao Tsung-I Academy of Sinology 

我們誠邀個人、公司或機構成為香港浸會大學饒宗頤國學院發展委員會成員，一俟加入即成為永久會員； 而會員類別

將按照捐款金額而釐定，並以累積方法計算。當會員捐款累積至某特定金額時，其所屬類別亦 因應遞升。有關詳情，

請參閱下表： 

We welcome individuals, corporations and organisations to become members of the Development Committee of the HKBU 

Jao Tsung-I Academy of Sinology. Membership is for life and donations are cumulative. When a member's aggregate 

donation reaches a predetermined amount, the membership will be upgraded to a higher level. Details of the categories are 

listed below: 

 
發展委員會 

Development Committee 
 

永遠榮譽院長 饒宗頤教授，GBM 

Honorary Permanent Director Professor Jao Tsung-i 

榮譽會長 鄧偉雄先生、饒清芬女士、饒清綺女士、張圓瑛小姐 

Honorary Patron Dr. Thomas Tang Wai Hung, Ms. Angeline Yiu Ching Fun, 

Ms. Veronica Yiu Ching Yee, Miss Michelle Cheong 

創會會長 孫少文博士，BBS, JP 

Founding President Dr. Simon Suen 

創會主席 陳新滋教授，JP 

Founding Chairman Professor Albert Chan 

當然委員 院長陳致教授 

Ex-officio Member Professor Chen Zhi, Director 

 
會員類別 捐款金額 
Membership Categories Donation Amounts 

名譽會長 

Honorary President 

會長 

President 

副會長 

Vice-President 

名譽會董 

Honorary Director 

會董 

Sponsoring Director 

名譽會員 

Honorary Member 

會員 

Member 

 

HK$5,000,000  或以上/or  above 
 

 
HK$2,000,000 – HK$4,999,999 

HK$1,000,000 – HK$1,999,999 

HK$500,000 – HK$999,999 

HK$200,000 – HK$499,999 

HK$100,001 – HK$199,999 

HK$100,000 

備註：捐款支票抬頭敬請寫上「香港浸會大學基金」。 

Remarks: Please make the donation cheque payable to “Hong Kong Baptist University Foundation

 



 


